
T9rdas Község Polgánnestere

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1996. május 30-án (csütörtökön) 15 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ Központi park építése.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

2./ Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1996. május 15.

·t0c~ ~
FarkasJánb;
polgármester



Jelenléti ív

az 1996. év május hó 30. napján
megtartott képviselőtestületiülésről
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8./ Turda Sándor

5./ Kunsági László

9./ Vasvári Pál

7./ Rácz József

6./ Dr. Pápai Péter

2./ Farkas János

1./ Citka János

4./ Juhász György

3./ Fábián Jánosné

11./ Márki Ferenc jegyző

10./ Zémann Géza

Meghívottak:
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1996. május 30-án megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Citka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Rácz József, Turda Sándor, Vasvári Pál képviselők,

Márki Ferenc jegyző
Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató
Végh Lajos A-Z-ig BT vezetője

Igazoltan távol: Zémann Géza képviselő

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

1./ Központi park építése.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

2.1 Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend tárgyalása

1./ Központi Park építése

Márki Ferenc jegyző ismertette a képviselő testülettel a millecentenárium tiszteletére építendő,

a falu központjában lévő park építése érdekében tett intézkedéseket, elkövetkezendő

feladatokat.
A teljes kiépítés előkészítése befejeződött. A szükséges anyag és munkadíj hozzávetőlegesen l
millió forintot kiván, amelyből a költségvetés csak 750.000,- Ft-ot tartalmaz. A még szükséges
összeg fedezetésre javasolja a millecentenárium egyéb rendezvényeire tervezett 500.000,- Ft
ot. Ez azt jelentené, hogy egy későbbi költségvetés' módosítás során, ha szükséges, az
átcsoportosítás megoldható.
Ismertette és bemutatta Litauszky Anna keramikus térplasztikáját, amely a térre kerülne
elhelyezésre.

Hozzászólások:

Dr.Hamza Lászlóné iskolaigazgató elmondja, hogy a tér tervezése jó, az elképzelt térplasztika
jól illik a térbe, szinei harmonikusak, a tervezet esztétikus és művészi.
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Farkas János polgármester elmondja, hogy a tér kialakítása a parkoló megépítésével
megkezdődött. A tervezett feladatok elvégezhetők augusztus 19-íg. Az elhangzottakkal
egyetért.

Képviselők a javaslatokkal egyetértettek, kérték a betervezett építés folytatását.

II. Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1./ Vezetők bejelentéseí

Farkas János polgármester köszöntötte a kábel tv társaság vezetőjét. Elmondta, hogy márcíusí
testületi ülésen a BT ígéretet tett a kiépítés befejezésére. Mindeddíg semmí sem történt abból,
amit akkor megígértek, a Frekvenciafelügyelet az átvételhez szükséges tervdokumentációt nem
kapta meg, az érdekeltek a nyilatkozatokat nem írták alá.

Végh Lajos elmondja, hogy az anyag elment a Frekvenciafelügyeletnek, és 180 érdekelttel
íratták alá nyilatkozatokat, hogy az adás jó, azt átveszi.

Citka János minden igére teljesítése eddig elmaradt. A Bt semmilyen erőfeszítést nem tett
annak érdekében, hogy a hálózat elkészüljön. Azok a nyilatkozatok, amit márciusban aláirattak
már nem jók, mivel az adás minősége állandóan változík, hol jó, hol rossz, és ez az utóbbi a
mérvadó.
Nincs értelme már az ígérgetéseknek.

Kunsági László elmondja, hogy semmi nem teljesült a márciusi ígéretekből. Ilyen formán a
további tárgyalás is értelmetlen. A BT már nem szavahihető cég. A tartozások befizetése a
lakosság részéről ezért húzódik.

Márki Ferenc jegyző ismertette az 1996. évi 1. tv. kábel tv hálózatra vonatkozó rendelkezéseit.

Végh Lajos elmondja, hogy egy héten belül minden hiányosságot pótolnak. Az ismertetett
törvényt nem ismeri, azt tanulmányozni fogja és a szükséges intézkedéseket megteszi.
HétfOn (június 3-án az aláírt nyilatkozatokat és a Frekvenciafelügyeletnek feladott
tervdokumentáció ajánló szelvényét átadja.

Márki Ferenc jegyző a továbbiakban ismertette a gyógyszertári privatizáció utáni állapotokat,
Czagier Károly martonvásárí gyógyszerész kéreimét a fiókgyógyszertár bérletére vonatkozóan.
A szerződés tervezet és határozati javaslat mellékelve.

Hozzászólások

Citka János egyetért a tervezettel, de szükséges volna a felmondásra vonatkozó kitétel
rögzítése.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 9 igenlő szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:



3

16/1996. (V. 30.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a Tordas
Köztársaság út 2 sz. alatti ingatlanán lévő helyiségben
kialakított Fiókgyógyszertárat 1996. június l-től

határozatlan időre, Czagler Károly gyógyszerész részére
bér beadja.
A bérleti díj összege: 5000,- Ft + ÁFA
A képviselőtestület egyetért a Gyógyszertári Központtól
átvett számítógép értékesítésével, az erre vonatkozó
tárgyalásokra a polgármestert felhatalmazza.
A bérleti szerződés jelen jegyzőkönyv melléklete, amelyet
a polgármester és a jegyző ír alá.
Határidő: a szerződés megkötésére: 1996. 06. Ol.

a számitógépre vonatkozó megállapodásra:
1996. 12. 31.

Felelős: polgármester

Farkas János polgármester ismerteti a Gárdony székhellyel létrejött Tókörnyéki
Településfejlesztési Önkormányzati Társulás felhívását a csatlakozásra.
Az előteIjesztésmellékelve.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (9 igenlő szavazatta1) az alábbi
határozatot hozta:

17/1996. (V. 30.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete egyetért a
Tókörnyéki Telerületfejlesztési Önkormányzati társulás
létrehozásával, ahhoz tagként csatlakozik.
Jóváhagyja a társulás létrehozására vonatkozó
megállapodást és vállalja a megállapodásban rögzített
anyagi hozzájárulás fizetését.

A továbbiakban a jegyző bejelentette, hogy a tordasi 21 hrsz-ú ingatlan, amelyet valamikor
útnak használtak, vevőre talált. A Köztársaság utat és a Kölcsey utcát összekötő fóld darab egy
építési teleknek felel meg, mert a Kölcsey utca felől 15,50 m. A terület elhanyagolt, bokros, a
környék szeméttelepe. Megszűnése mindenki érdeke lenne, útnak már évtizedek óta nem
használják. Vevője Bp. V. kerület polgármestere lenne. Javasolja az értékesítést az idei
teleértékesítési ár és a meghatározott beépítési szabályok figyelembe vételével.

Hozzászólás nem volt a Képviselőtestület egyhangúlag ( 9 igenlő szavazattal ) az alábbi
határozatot hozta:
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18/1996. (V.30) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a tordasi 21 sz.
ingatlant értékesítésre kijelöli. Vevőjéül Karsai Károly
budapesti lakost jelöli ki.
A telek árát: 350 Ftlm2-ben állapítja meg.
A szerződés megkötésére, és a beépítésre a
Képviselőtestület 8/1996. ( 1. 22.) sz. határozatában
foglaltak az irányadók

A testvér települési kapcsolat felvételére vonatkozóan a bemutatkozó levél elkészült, amelyről

a testület tájékozódott, azzal egyetértett.

Márki Ferenc jegyző tájékoztatta a képviselőket, hogy Kuna Ferenc műszaki előadó júníus I
től fóállású munkahelyén a MÁv Tervezőintézetben kiván teljes munkaidőben dolgozni.
Helyére hárman jelentkeztek. Ismertette a jelentkezőket.

A továbbiakban tájékoztatást adott Almási Balogh Elemér a Hangya Szövetkezet
magyarországi megalapítója szobrának újbóli felállítási lehetőségeiről. Elmondta, hogy a
szobor felállítása már korábban szóba került, de ez évi tervünk pénzügyileg nem tudta
tartalmazni ennek költségét. A Nemzeti Galériával történt tárgyalás oda vezetett, a szobor
egyik másolati példányát megtaláltuk, de azt a Galéria ném tudja részünkre kiadni, tehát csak
másolati példányróllehet szó.
Időközben erről tudomást szerzett Almási Balogh Elemér Bécsben élő fia, aki érdeklődött

terveinkről. Vele még nem sikerült felvenni a kapcsolatot.
A továbbiakban tájékoztatót adott a szennyvízszippantás problémáiról. A jelenlegi forma nem
kielégítő, a vállalkozó lassú, drága és nem megbízható.
Érdről jelentkezett egy vállalkozó a szippantásra. Egy hónapon belül próba szippantások után
árajánlatot tud adni az esetleges vállalkozásra Akkor a szolgáltatást meghirdetjük és döntünk a
szolgáltatást végzőről, aki a szennyviztelepet is kezelni fogja. Ezek után Tordason és Gyúrón
csak egy vállalkozó dolgozhat, ellenőrizhető formában.
A gázcseretelep kezelője a PRIMAGÁZ RT az üzemeltetést megszüntette, így a falu fóteréről a
25 éve épített cseretelep elbontásra kerülhet.
Vasvári Pál javasolja, hogy a sportegyesület bontsa el, az öltöző bővitéséhez az anyagra úgy is
szükség van.
Ezzel a képviselőtestület egyet értett.

2.1Képviselők bejelentései

Kunsági László elmondja a faluban élő asztalosok a falu elejére fából üdvözlő táblát készítenek.
Cifka János a Köztársaság utca vizrendezését sürgősen intézni kellene. Nem ártana a
Köztársaság útpadkáját sem rendezni.
Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította

~o~
polgármester


